

2023 ISSUE I 第一期



## Editor's message

#### 編輯的話

Let's celebrate Spring! There is a touch of colour in every corner of the Gold Coast during this annual season of beautiful blooms, with abundant varieties blossoming one after another across our landscape.

During this time of year, we have also welcomed a series of activities and new amenities such as Easter egg hunt, the resident-exclusive Sino Living App and more, so everyone can better enjoy the essence of Spring and our special Gold Coast atmosphere.

Enjoy the remainder of the season!

In keeping with our mission to promote green living, we have several thriving farms in the piazza, residences, hotel and yacht & country club. We love organising various activities to bring people to the farms and closer to nature! One of our favourites is sharing freshly picked organic vegetables with parents and kids of the Special Education Needs & Parents Association so that they can enjoy healthy and delicious harvests.

春天來臨,黃金海岸迎來了一年一度的百花爭艷的季節, 各種花卉相繼綻放,為黃金海岸各處增添一抹繽紛的色彩。

在這個美好的季節裡,我們亦迎來連串活動和新設施, 如尋蛋活動、住戶專屬的Sino Living App等等,讓大家可以 更好地享受春天的氛圍和氣息,享受美好的生活。

我們致力推動綠色生活,於商場、住宅、酒店及鄉村俱 樂部·遊艇會均設有農莊,舉辦不同活動,讓大家親近 大自然。我們亦會定期將新鮮採摘的有機蔬菜,送到「特殊 學習需要家長協會」,讓一眾家長及小朋友都可享用到健康 又美味的收成!







In line with our eco-friendly approach, we'll be delivering this newsletter by email. Subscribe now!

本刊主要以電郵形式發送給住戶, 以支持環保,請即登記訂閱。

## Community Photography 照片分享

Share your Gold Coast moments with us with hashtags! 歡迎住戶於社交媒體分享黃金海岸生活點滴!

Hong Kong Gold Coast Residences hkgoldcoastliving



Hashtags 標籤: #NatureLeisurePleasure #hkgoldcoastmoments #hkgoldcoastliving



Gold Coast is full of blooming flowers. 黃金海岸花開處處。



Children are having great play time. 小朋友玩得不亦樂乎。

### Gold Coast is blooming 黃金海岸花見旅程

Spring has arrived and the flowers are in full bloom! Multiple types of vibrant blossoms are competing for attention and their fragrances permeate the air, adding vitality and energy to the Gold Coast. Take a colourful stroll, snap a photo and enjoy this beautiful season with family and friends in our gardens.

We have planted many unique plants that bloom at different times so that Gold Coast always has an enchanting new look. Let's follow the Gold Coast flower calendar and embark on a radiant journey to appreciate the scenery of Gold Coast together.

春天來了,花開得正盛!各種花卉爭艷鬥麗、花香四溢為 黃金海岸增添了一片生機和活力。大家可以在花園中散步、 拍照或者與家人朋友一起享受這個美好的季節。

我們種植不少特色植物,花期各異,令黃金海岸於不同月份各有特色。一起跟著黃金花期,開展黃金海岸花見旅程。



#### Flower Calendar (May - Aug) 黃金花期(五 - 八月)



# Gold Coast Residences – Stylish and cosy living with BRUNO homeware

#### 黃金海岸住宅 - 全新BRUNO主題示範單位 品味悠然家居生活







We're excited to unveil the beauty of our newly renovated apartment for lease, with a refreshed layout now includes a multi-purpose room and sparkling, modern finishes. Visit our showflat and see for yourself, how creative and stylish BRUNO household products can elevate your at-home lifestyle.

Contact us to schedule a visit and receive a complimentary BRUNO HK\$100 shopping coupon upon flat viewing. You can also learn about our new letting privileges, valued up to HK\$30,000, including a complimentary BRUNO cash coupon up to HK\$5,000, free 10-day early move-in (rental from HK\$14,800 p.m.) and 30% discount on car parking space (rental from HK\$1,610 p.m.)

What's more, there's our Resident Referral Bonus Programme, where you can save and earn by referring a friend. Rewards of up to 1.25 months' net rent plus HK\$6,000 are available. (for two-year fixed lease only).\*

\*Offer valid until 31 August 2023. Terms and conditions apply.

我們與BRUNO攜手合作,打造煥然一新的全新戶型示範單位。單位新增設多用途房間,提升使用彈性及實用性。新示範單位展示了多款功能與美感兼備的BRUNO家居產品,盡顯品味悠然家居生活。

現預約參觀,即可獲贈BRUNO HK\$100購物優惠券一張及新租戶更尊享價值高達HK\$30,000禮遇\*,包括BRUNO現金券高達HK\$5,000、免費10天提前入住(月租由HK\$14,800起)及7折車位優惠(月租由HK\$1,610起)。

住戶推薦獎賞計劃:住戶成功推薦親友,一同獲贈豐富獎 賞高達1.25個月租金淨值及HK\$6,000獎金(需為2年固定 租約)\*!

\*優惠至2023年8月31日。受有關條款及細則約束。

- **S** 8108 0200 **S** 9083 5268
- www.goldcoastresidences.com.hk





# Enjoy a refreshing Afternoon Tea with Twinings-infused treats at Gold Coast Hotel PRIME RIB

### 黄金海岸酒店 - 海岸扒房 × TWININGS下午茶



Take afternoon tea to the next level at Gold Coast Hotel which presents delightful savouries and sweets masterfully infused with aromatic, fruit flavoured teas. And not just any tea but the renowned Twinings, the favourite of the British royals! You'll taste the freshness of Spring with every sip and bite.

PRIME RIB pairs various ingredients with different Twinings teas to create 10 savoury and sweet snacks, each with its own special twist. For example, the salmon in the "Salmon Baguette" is marinated in ginger and lime green tea for 24 hours to infuse rich tea aroma into the fish. "Strawberry Mousse" is made with Twinings Rosehip and Hibiscus tea, which has a slight sourness and a subtle sweetness that brings out the fragrance of the strawberries. Guests can enjoy these unique creations while admiring the stunning coastal scenery from PRIME RIB's vantage point.

Those who enjoy Twinings Afternoon Tea during Mother's Day celebrations, 8-14 May, will receive a beautifully designed, limited edition music box as a gift on a first-come, first-served basis. In addition, over the same time period, PRIME RIB will be dressing up some of its snacks in a charming Mother's Day theme.





於酒店的海岸扒房最新推出的TWININGS下午茶餐單,將下午茶提升到一個新的水平。各款小食及甜點巧妙地融入了英國皇室成員最愛的TWININGS茶品。每一口都讓人感受到春天的清新!

海岸扒房以不同TWININGS茶品去配搭各種食材,拼湊出十款鹹甜點,每道點心都別具心思,如「三文魚法包」需用生薑青檸綠茶醃製24小時,才讓一片三文魚帶出濃厚茶香;「士多啤梨慕絲」加入TWININGS玫瑰果洛神花茶,此茶葉由於帶有微酸,同時呈現一種巧妙的微甜,能夠帶出士多啤梨的香味。大家可一邊品嚐美食,一邊欣賞戶外醉人的海岸景色。

此外,海岸扒房會在母親節期間(2023年5月8日至14日) 將部分點心換上母親節的新裝。大家於母親節期間享用 TWININGS下午茶,即可獲得設計精美的限量版音樂禮盒 乙個,先到先得。

- info@goldcoasthotel.com.hk

## SINO Living App SINO Living 手機應用程式

The SINO Living App provides one-stop electronic services to Gold Coast residents, including an e-Resident card, the latest residences' notices, news about Clubhouse events and activities, as well as shuttle bus service schedule and route information. The functions in the app will be continuously optimised to bring even greater comfort and convenience to your Gold Coast lifestyle.

為黃金海岸住戶而設的SINO Living手機應用程式已推出,提供一站式全面電子化服務包括電子住戶證、接收最新屋苑通告、接收會所活動資訊及查閱屋苑穿梭巴士服務及路線資訊等等。應用程式內的功能將會不斷優化,務求為大家帶來更舒適便捷的生活。

#### Enquiry 查詢:

- C 2452 6566 (Customer Service Centre 客戶服務中心)/
- Clubhouse 住客會所)



## Upcoming Clubhouse activities 會所活動一覽



#### 13/5 (Sat六)

Kids Yoga day 兒童瑜伽日

#### 14/5 (Sun日)

Gold Coast Volunteer Team Recruitment Day 黃金海岸住宅義工團隊招募日

#### 21/5 (Sun日)

African Drums Experience 非洲鼓體驗

Enquiry 查詢: 🕓 2441 4813

### New Shop at Piazza 商場新店



HAKATA CONCEPTS

Bar • Sushi • Teppanyaki

Hakata Concept 博·創作料理 (Coming Soon 即將開幕) ♥ Shop 25A-C, 1/F

